
Beskæftigelsesudvalget

Til: Beskæftigelsesministeren

Dato: 5. november 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BEU alm. del

Spørgsmål 31
Når Arbejdsskadestyrelsen overskrider sine målsætninger om, at sager om
arbejdsskader skal være behandlet i løbet af et år og højest to år, hvordan
indgår disse gamle sager så i prioriteringsrækkefølgen? Kommer nye arbejds-
skade-sager foran de gamle sager, hvor et- og to-års grænsen er overskredet
med det resultat, at de gamle sager forsinkes yderligere?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Eigil Andersen (SF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Eigil.Andersen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pernille Rosenkrantz-Theil
formand
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